

رقم المعاملة: 1441/1179/4 المر فقات:

1441/07/10 2020/03/05

التاريخ:





General Authority of Civil Aviation (F07)

قطاع السياسات الاقتصادية والنقل الجوي

## **GACA Circular**

To:

All air carriers operating from/to the airports of Saudi Arabia.

Subject:

the outbreak of the new Corona Virus COVID-19) in the meantime.

Reference:

Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

Background:

Under the efforts which have been taken by the government entities of Saudi Arabia toward the necessary precautions and protections to prevent the entrance of the Corona Virus (COVID-19) to the Kingdom. Therefor some mandatory preventive measures are compelling on all air carries coming to the kingdom airports.

Instructions:

1- Suspending the arrival of all passengers who are having a tourism visa to prince Mohammad bin Abdulaziz airport at (medina) whither from the outside of the kingdom or through one of the demotic airports.

جميع شركات الطيران العاملة (من /إلى) مطارات المملكة العربية السعودية.

الموضوع:

إلى:

The necessary precautions and protections to prevent الإجراءات المتخذة والاحتياطات الاحترازية اللازمة لمنع تفشى فيروس كورونا الجديد (COVID-19) في الوقت الراهن.

المرجع:

المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

نىدة:

في ظل الجهود المتخذة من قبل الجهات الحكومية بالمملكة حيال الإجراءات والاحتياطات الاحترازية اللازمة لمنع دخول فيروس كورونا (COVID-19) للمملكة، فقد تم وضع بعض الإجراءات الوقائية الملزمة على شركات الطبران القادمة للمملكة.

التعليمات:

 أ - تعليق قدوم جميع الركاب الذين يحملون تأشيرة سياحية إلى مطار الأمير محمد بن عبد العزيز بالمدينة المنورة سواء كان قادماً من خارج المملكة أو مواصلاً من خلال أحد المطارات المحلية.

Attachment(s):

NIL.

المرفقات: لا يوجد.

مساعد رئيس الهيئة العامة للطير ان المدني للسياسات الاقتصادية والنقل الجوى

A.P of the President of General Authority of Civil Aviation for Economic Policies and Air Transport

Mohammad O. Al-Otaibi